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Canada
and
Jordan

Free Trade Agreement between Canada and the Hashemite Kingdom of Jordan (with
annexes). Amman, 28 June 2009

Entry into force: ! October 2012, in accordance with article 16
Authentic texts: Arabic, English and French

Registration with the Secretariat of the United Nations: Canada, 25 April 2016

“No UNTS volume number has yet been determined for this record. Only the authentic Arabic, English and French texts of
the Free Trade Agreement are published herein. The various annexes containing lists of producs and tariff schedules
are not published herein, in accordance with article 12 (2) of the General Assembly Regulations to give effect to
Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication practice of the UN Secretariat.

Canada
et
Jordanie

Accord de libre-échange entre le Canada et le Royaume hachémite de Jordanie (avec
annexes). Amman, 28 juin 2009

Entrée en vigueur : /¢ octobre 2012, conformément a l'article 16
Textes authentiques : arabe, anglais et francais

Enregistrement auprés du Secrétariat des Nations Unies : Canada, 25 avril 2016

“Aucun numéro de volume n'a encore été attribué a ce dossier. Seul le texte authentique arabe, anglais et frangais de
l'Accord de libre-échange son publiés ici. Les diverses annexes contenants les listes de produits et plans tarifaires ne
sont pas publiés ici conformément aux dispositions de l'article 12, paragraphe 2, des réglementations de I"Assemblée
générale, en application de l'article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et de la pratique dans le
domaine des publications du Secrétariat.
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Protection of State's Secrets and Documents Law

No. 50 of 1971.
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